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Fråga till kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) 

 
Stoppa hyreshöjningarna i MKB! 
Vårt kommunala bostadsbolag MKB, har valt att avbryta förhandlingarna om nya hyror. MKB 
krävde att få höja hyrorna med 8,25 procent från 1 januari 2024. Hyresgästföreningen tycker 
inte att det är ett rimligt krav. Malmös hyresgäster har drabbats enormt hårt av den ekono-
miska krisen och en hyreshöjning på 8 % skulle vara förödande. 26 400 hushåll berörs och 
cirka 65 000 hyresgäster.  
 
MKB har nu lämnat ärendet vidare till Hyresmarknadskommittén (HMK) vi ser det som ett 
orimligt agerande av vårt kommunala bostadsbolag. I MKBs ägardirektiv står att MKB ska se 
till att hyresrätten är prisvärd, attraktiv och tillgänglig för alla oavsett ekonomisk bakgrund, 
men även att MKB ska bibehålla ett högt förtroende hos hyresgästerna och ett föredöme för 
andra fastighetsförvaltare. MKBs agerande strider mot ägardirektiven och de politiska må-
len. Det leder till en ökad fattigdom i Malmö stad och att människor kanske vräks från sina 
bostäder på grund av för höga hyror. Bostaden är en mänsklig rättighet och det krävs politisk 
handlingskraft. 
 
Min fråga är: 
Kommer du som kommunstyrelsens ordförande agera i förhållande till MKB gällande hyres-
förhandlingarna? 
 
Malmö 2023-12-15 
Anders Skans (V)   
 
 

 

 


